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Het jaar 2019 is een actief jaar geweest voor de bewonersvereniging, op vele fronten. We hebben in 

het voorjaar en op burendag een buurtfeest georganiseerd, er waren een aantal activiteiten 

tussendoor, er bleken plannen voor het uitbreiden van het bruggebouw en hebben goede 

gesprekken met Abrona gevoerd over de samenhang van de wijk. 

Minder goed nieuws was dat Erik Droog zich moest terugtrekken uit het bestuur na een val in de 

bergen met blijvende gevolgen. Ramon Makkink nam, al op de vorige ALV, zijn plaats in. Na de zomer 

gaven ook Paul van Well en Mark van Veen aan te willen stoppen, beiden door drukte in het werk en 

thuis. 

Het voorjaarsevent en burendag zijn voor ons momenten dat de hele wijk elkaar kan ontmoeten. We 

zijn blij dat beide een grote mix aan mensen trekken. Het weer tijdens het voorjaarsevent was prima 

en we konden op het Orionplein iedereen ontvangen en van een drankje voorzien. Chris 't Hoen liet 

ons knutselen met afval en liet daarmee zien wat we eigenlijk allemaal weggooien. In samenwerking 

met 'de ontmoeting' versierden kinderen cupcakes en konden ze midgetgolfen. De ontmoeting is een 

initiatief van Abrona waar cliënten en buurtbewoners elkaar kunnen ontmoeten en samen dingen 

doen. De dieren en de midgetgolf trekken velen aan. Burendag was helaas een regendag en we 

besloten in de week ervoor om dit in het Lichtpunt te organiseren. We zijn de mensen van het 

Lichtpunt dankbaar voor het snelle inspringen op onze wensen. De grote trekker was het 

poppentheater, dat tot achter vol zat. Door het weer waren er wat minder mensen dan gebruikelijk, 

maar het was heel gezellig. 

In de tweede helft van het jaar hebben we op initiatief van Chris 't Hoen en Harm Beishuizen een 

opruimdag op 9 november georganiseerd. We gingen in een groot aantal groepen met vuilniszakken 

en grijpertjes door de wijk om het zwerfafval op te ruimen. Op sommige plekken viel het mee, maar 

op andere plekken was er veel werk te doen. Een leuke en vooral gezellige en leerzame dag. Er zijn 

heel wat mensen die anders naar de bermen en hagen kijken. Sint Maarten is vooral een activiteit 

van de wijk zelf. We hebben een flyer verspreid, ook met ook op de nieuwe bewoners in de wijk. 

Achteraf constateerden we dat het op sommige plekken heel druk is, maar op veel andere plekken er 

niemand loopt. We hopen dat Sint Maarten in de loop van de jaren breder gaat leven. 

Begin van het jaar hoorden we ook dat het bruggebouw (de appartementen aan de Kometenlaan)  

verlengd gaat worden. Een flink aantal mensen was daar tegen en we hebben op een avond de 

bewaren geïnventariseerd en steun geboden mij het organiseren van meer mensen. Bij het wijzigen 

van het bestemmingsplan hebben we ook als bewonersvereniging bezwaar ingediend, omdat de 

openbare ruimte kleiner wordt en het aantal parkeerplekken sterk toeneemt. Dat levert een 

probleem voor de wijk als geheel op. 

In een aantal gesprekken is de relatie tussen Abrona en de wijk besproken en is gekeken hoe de 

samenwerking verloopt. Wat gaat er goed en waar kan verbetering gerealiseerd worden? Harm 

Beishuizen, de buurtcoach van Abrona, legt met ingang van 1 januari 2020 zijn werk als buurtcoach 



 

neer. Harm was de schakel tussen Abrona en de wijk als het ging om clienten van Abrona, het 

bemiddelen bij incidenten en het organiseren van evenementen voor de wijk waarbij Abrona 

betrokken was. Gelukkig blijft Harm dat laatste voorlopig nog doen. De functie van wijkcoach gaat 

niet één op één vervangen worden. Met het sociaal team van de gemeente Zeist is contact over het 

ondersteunen van de sociale samenhang in de wijk. We hopen dat de werkzaamheden van Harm op 

een goede manier opvolging krijgen (en we weten, een kopie van Harm bestaat niet).  

Zoals in vorige jaarverslagen te lezen is, vinden we als bewonersvereniging de boerderij een 

belangrijke groene ontmoetingsplaats. Dat blijven we vinden maar we hebben daar als bewoners 

geen activiteiten meer ontplooit omdat Abrona nog geen duidelijkheid kan geven over de toekomst 

van de boerderij.  

We hebben de Reis  naar Bethlehem, die Abrona om het jaar organiseert, financieel gesteund. 

 


